
Vad säger våra medlemmar? 
 
Intervju med Eva Mårtén, presentkortsmedlem i Matakademien i 
Jämtland/Härjedalen 
 
-Du och din man var ju med på Matakademiens matlagningskväll förra 
veckan. Vad tyckte ni om kvällen? 
-Det var en mycket trevlig kväll och roligt att lära känna nya människor. 
Positivt att vi redan från början blev indelade i matlag. Jag uppskattar 
också att kvällen var så väl förberedd. 
 
-Det här var första gången du och din man var med på en aktivitet som 
Matakademien bjöd in till. Hur kom det sig att ni hittade till oss? 
-Vi har vänner som är med i Matakademien och som har berättat lite 
för oss och tyckte att vi skulle prova på en kvällsaktivitet. Via 
Munskänkarna har vi också fått veta en del om Matakademien och det 
har gjort oss nyfikna på att prova att vara med på någon aktivitet. 
 
-Kan du/ni tänka er att delta i fler aktiviteter som vi bjuder in till? 
-Absolut. Vi kommer att gå med som medlemmar men vi känner inte till 
så mycket om verksamheten ännu.Vi ser fram emot att få ta del av fler 
trevliga matlagningskvällar och andra aktiviteter som ni i Matakademin 
arrangerar. 
 
-Vad betyder mat/lokal mat för er? 
-Mat betyder mycket för oss både i vardagen och vid festliga tillfällen. 
Vi tycker om att laga mat och lägger ner mycket tid det.Vi äter mycket 
vilt, både älg och ren och även fisk, grönt och annat gott.För oss är 
det viktigt med bra råvaror. 
Vi handlar gärna lokalproducerat för att gynna de lokala företagarna 
och näringslivet i bygden och ur miljösynpunkt. 

 

Matakademien är en förträfflig förening. 
S Bäckström 

 


